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С.В. Грибовский. ПРИМЕНЕНИЕ ЧИСЛЕННОГО МЕТОДА ДЛЯ РАСЧЕТА 

КОРРЕКТИРОВОК ЦЕН ОБЪЕКТОВ-АНАЛОГОВ В РАМКАХ СРАВНИТЕЛЬНОГО 

ПОДХОДА

Автор предлагает один из возможных способов формализации процесса расчета коррек-

тировок цен объектов-аналогов или поправок к их ценам посредством численного решения 

систем уравнений, описывающих ценообразование на рынке объекта оценки. Полагает, что 

предложенный подход может быть использован на практике в процессе индивидуальной 

оценки объектов недвижимости или контроля качества выполненных оценок при оспарива-

нии кадастровой стоимости. 

APPLICATION OF A NUMERICAL METHOD FOR CALCULATION OF PRICE 

ADJUSTMENTS OF ANALOGUE OBJECTS IN THE FRAMEWORK OF A COMPARATIVE 

APPROACH

Sergey V. Gribovsky, director of the St. Petersburg state budgetary institution «City department of 

cadastral valuation», professor, doctor of economics (St. Petersburg)

The author proposes one of the possible ways to formalize the process                                                                                  of calculating price adjust-

ments for analogous objects or amendments to their prices by numerically solving systems of equa-

tions that describe pricing in the market of the object of appraisal. He believes that the proposed ap-

proach can be used in practice in the process of individual valuation of real estate or quality control 

of completed valuations when challenging the cadastral value.

Ключевые слова: численный метод расчета корректировок цен, целевая функция, закон 

единой цены, гетерогенные и гомогенные объекты недвижимости, коэффициенты коррек-

ции; numerical method for calculating price adjustments, objective function, law of one price, het-

erogeneous and homogeneous real estate objects, correction coefficients

С.Е. Болонина, А.А. Орлова. ТРАНСФОРМАЦИЯ ПЛАТЕЖНОЙ СФЕРЫ РОССИИ 

В УСЛОВИЯХ ЦИФРОВИЗАЦИИ ЭКОНОМИКИ И САНКЦИОННЫХ ОГРАНИЧЕНИЙ

В статье представлены основные цифровые решения для проведения безналичных операций 

в России. Особое внимание уделено таким технологиям, как API и NFC. Проиллюстрировано 

увеличение безналичных платежей с применением инновационных платежных инструментов 

в совокупном платежном обороте страны. Рассмотрены особенности внедрения финансовых 

инноваций в платежную систему и показано, что в современных условиях назрела необходи-

мость снижения зависимост         и России от зарубежных платежных систем. 

TRANSFORMATION OF THE PAYMENT SECTOR IN RUSSIA IN THE CONTEXT 

OF DIGITALIZATION OF THE ECONOMY AND SANCTIONS RESTRICTIONS

Svetlana E. Bolonina, associate professor of the Department of Banking of Moscow financial and 

industrial university «Synergy», PhD in economic (Moscow) 

Alina A. Orlova, lecturer of the Department of Banking of Moscow financial and industrial university 

«Synergy» (Moscow) 

The article presents the main digital solutions for conducting non-cash transactions in Russia, spe-

cial attention is paid to technologies such as API and NFC and illustrates the increase in non-cash 

payments using innovative payment instruments in the total payment turnover of the country. The 

features of the introduction of financial innovations into the payment system of Russia are consid-

ered and it is shown that in modern conditions it is long overdue to reduce Russia’s dependence on 

foreign payment systems. 

Ключевые слова: перестройка платежной системы России, инновационные платежные ин-

струменты, цифровые решения для проведения безналичных операций в России, технология 

API, технология NFC, кобейджинговые карты; restructuring of the Russian payment system, in-

novative payment instruments, digital solutions for non-cash transactions in Russia, API technology, 

NFC technology, co-badged cards
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Д.П. Жарский, М.С. Кураженков, А.А. Акифьев. ОЦЕНКА ФИНАНСОВОГО СОСТОЯНИЯ 

ОРГАНИЗАЦИИ-ДОЛЖНИКА С УЧЕТОМ ОТРАСЛЕВОЙ СПЕЦИФИКИ

В статье рассматривается проблема достоверности нормативных показателей, используе-

мых при оценке финансового состояния организации в ходе финансового анализа. Авторы 

приходят к выводу о том, что одни и те же нормативные значения показателей применяются 

для компаний различных отраслей, что приводит к недостаточной обоснованности результа-

тов. Для более точной оценки финансового состояния организации предлагают свою мето-

дику расчета реальных отраслевых финансовых коэффициентов, учитывающих отраслевую 

специфику предприятия.

VALUATION OF DEBTOR COMPANY FINANCIAL CONDITION 

WITH INDUSTRY SPECIFICS

Dmitry P. Zharsky, general manager «OK «Veta» LLC (Moscow)

Mikhail S. Kurazhenkov, deputy director for scientific and methodological work «OK «Veta» LLC 

(Moscow)

Anton A. Akifiev, 1st category specialist, economic expertise department «OK «Veta» LLC (Mos-

cow)

The article deals with the problem of the reliability of normative indicators used in assessing the 

financial condition of an organization in the course of financial analysis. The authors come to the 

conclusion that the same standard values of indicators are used for companies in various industries, 

which leads to insufficient validity of the results. For a more accurate assessment of the financial 

condition of the organization, they offer their own methodology for calculating real industry financial 

ratios that take into account the industry specifics of the enterprise.

Ключевые слова: финансовое состояние организации-должника, финансовый анализ 

в банкротстве, нормативы коэффициентного анализа, отраслевая специфика коэффициент-

ного анализа; financial condition of the debtor organization, financial analysis in bankruptcy, ratio 

analysis standards, industry specifics of ratio analysis

Ю.В. Козырь. АСПЕКТЫ ВЛИЯНИЯ ИНФЛЯЦИИ НА ПРОЦЕСС АККУМУЛИРОВАНИЯ 

ДЕНЕЖНЫХ СРЕДСТВ ПРИ ПРИОБРЕТЕНИИ ДОРОГОСТОЯЩЕГО ИМУЩЕСТВА

В статье рассмотрены вопросы учета инфляции в процессе накопления денежных средств 

при планировании приобретения дорогостоящего имущества. Показано, как следует оцени-

вать срок, необходимый для накопления требуемой суммы с учетом изменения стоимости 

целевого актива, и какую максимальную сумму в текущих ценах можно накопить в условиях 

защиты (частичной защиты) от инфляции в форме депозита. Оценено время, после которо-

го перестанет расти покупательная способность периодически пополняемого депозита, а 

также время, по истечении которого потери от накопленной инфляции сравняются с суммой 

пополнения. Описан способ оценки минимальной суммы увеличения накоплений, гаранти-

рующей, что аккумулирование средств не будет отставать от удорожания целевого актива.

ASPECTS OF THE IMPACT OF INFLATION ON THE PROCESS OF ACCUMULATION 

OF FUNDS IN THE ACQUISITION OF EXPENSIVE PROPERTY

Yuri V. Kozyr, leading researcher, laboratory of experimental economics of the Central economics 

and mathematics institute of the Russian academy of sciences, president of the Association «Rus-

sian society of appraisers», doctor of economics (Moscow)

The article deals with the issues of accounting for inflation in the process of accumulating funds 

when planning the acquisition of expensive property. It is shown how to evaluate the period required  

to accumulate the required amount, taking into account changes in the value of the target asset, and 

what is the maximum amount at current prices that can be accumulated under protection (partial 

protection) from inflation in the form of a deposit. The time after which the purchasing power of a pe-

riodically replenished deposit ceases to grow is estimated, as well as the time after which the losses 
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from accumulated inflation become equal to the amount of replenishment. A method is described for 

estimating the minimum amount of increasing savings, which guarantees that the accumulation of 

funds will not lag behind the appreciation of the target asset.

Ключевые слова: максимальная сумма накоплений в текущих ценах на пополняемом де-

позите, минимальная сумма увеличения накоплений, удорожание целевого актива, покупа-

тельная способность периодически пополняемого депозита, накопленная инфляция; maxi-

mum amount of savings in current prices on a replenished deposit, minimum amount of increase 

in savings, appreciation of the target asset, purchasing power of a periodically replenished deposit, 

accumulated inflation

О.В. Мощенко, А.Ю. Усанов, И.В. Косорукова. ПРОБЛЕМЫ ФОРМИРОВАНИЯ СПРАВЕД-

ЛИВОЙ СТОИМОСТИ И ОБЕСЦЕНЕНИЯ ВНЕОБОРОТНЫХ АКТИВОВ В ФИНАНСОВОЙ 

ОТЧЕТНОСТИ ОРГАНИЗАЦИЙ

Авторы рассматривают вопросы, касающиеся механизма формирования справедливой сто-

имости, проведения обесценения внеоборотных активов с учетом возможности или отсут-

ствия определения возмещаемой стоимости актива и отражения результатов в финансовой 

отчетности экономического субъекта. Предлагают организационно-методические подходы 

к процедуре обесценения как отдельного актива, так и единицы, генерирующей денежные 

средства. Дают рекомендации по оценке и отражению справедливой стоимости активов 

в финансовой отчетности предприятия. 

PROBLEMS OF FORMING FAIR VALUE AND IMPAIRMENT OF NON-CURRENT ASSETS 

IN THE FINANCIAL STATEMENTS OF ORGANIZATIONS

Oksana V. Moshchenko, associate professor, Department of audit and corporate reporting, Finan-

cial university under the Government of the Russian Federation, Ph.D. (Moscow)

Aleksandr Yu. Usanov, associate professor, Department of valuation and corporate finance, Syn-

ergy University, Ph.D. (Moscow)

Irina V. Kosorukova, head of the Department of valuation activities and corporate finance, Synergy 

University, professor, doctor of economics (Moscow)

The authors consider issues related to the mechanism of formation of fair value, depreciati on of non-

current assets, taking into account the possibility or absence of determining the recoverable amount 

of an asset and reflecting the results in the financial statements of an economic entity. They offer 

organizational and methodological approaches to the impairment procedure for both an individual 

asset and a cash-generating unit. Give recommendations on the assessment and reflection of the 

fair value  of assets in the financial statements of the enterprise.

Ключевые слова: обесценение активов предприятия, справедливая стоимость актива пред-

приятия, ценность использования объект а, возмещаемая стоимость актива; impairment of an 

entity’s assets, fair value of an entity’s asset, value in use of an asset, recoverable amount of an asset

А.Д. Крештопов. ИНТЕЛЛЕКТУАЛЬНАЯ СОБСТВЕННОСТЬ: ОЦЕНКА И УЧЕТ

Автор анализирует экономические категории, которые утверждены нормативными доку-

ментами, действующими в областях финансовой отчетности и оценочной деятельности. 

Выявляет нестыковки и рассогласования ряда предлагаемых к использованию терминов и 

определений. На основании проведенного исследования экономического содержания этих 

категорий предлагает корректные подходы к применению оценочных терминов при состав-

лении достоверной финансовой отчетности.

INTELLECTUAL PROPERTY: VALUATION AND ACCOUNTING

Alexey D. Kreshtopov, deputy director for research at the company «Evaluation standard», mem-

ber of the Council of the Russian society of appraisers, chairman of the Nizhny Novgorod re-

gional community of the Russian societ y of appraisers, candidate of economic sciences (Nizhny 

Novgorod)
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The author analyzes the economic categories that are approved by the regulatory documents in 

force in the areas of financial reporting and valuation activities. Identifies inconsistencies and incon-

sistencies in a number of terms and definitions proposed for use. Based on the study of the eco-

nomic content of these categories, it offers correct approaches to the use of valuation terms in the 

preparation of reliable financial statements.

Ключевые слова: оценка нематериальных активов при бухгалтерском учете, переоценка 

нематериальных активов по справедливой стоимости, регистрируемые объекты нематери-

альных активов, проверка на обесценение нематериальных активов; assessment of intangible 

assets in accounting, revaluation of intangible assets at fair value, registered objects of intangible 

assets, checking for impairment of intangible assets

Д.О. Козлов. ЦИФРОВЫЕ АКТИВЫ: ПРОБЛЕМЫ ПРАВОВОГО РЕГУЛИРОВАНИЯ КАК 

ПРЕПЯТСТВИЕ ПРАКТИЧЕСКОЙ РЕАЛИЗАЦИИ ИНВЕСТИЦИОННЫХ ПРОЕКТОВ

В статье описываются разновидности цифровых активов по российскому праву, рассматри-

ваются их классифицирующие признаки, приводится сравнение с классическими финансо-

выми инструментами. Даются примеры практического применения таких активов. Анализи-

руется влияние пробелов правового регулирования на развитие указанных инструментов. 

Автор акцентирует внимание на схожести цифровых активов и ценных бумаг. Делает вывод 

о целесообразности применения лучших практик регулирования, сформированных на рынке 

ценных бумаг. 

DIGITAL ASSETS: PROBLEMS OF LEGAL REGULATION AS AN OBSTACLE 

TO THE PRACTICAL IMPLEMENTATION OF INVESTMENT PROJECTS

Dmitry O. Kozlov, teamlead of the Center for legal support of the derivatives market and client op-

erations of PJSC Sberbank (Moscow) 

The article describes the varieties of digital assets under Russian law, considers their classifying 

features, provides a comparison with classical financial instruments, examples of practi cal applica-

tion, and also reveals the problem of the impact of regulatory gaps on the development of these 

instruments. The author focuses on the similarities between digital assets and securities. Makes a 

conclusion about the expediency of applying the best regulatory practices formed in the securities 

market.

Ключевые слова: правовое регулирование цифровых активов, инвестиционные токены, 

утилитарные цифровые права, коммерческий потенциал цифровых активов, квалифициру-

ющие признаки цифровых активов, оператор инвестиционной платформы; legal regulation of 

digital assets, investment tokens, utility digital rights, commercial potential of digital assets, qualify-

ing features of digital assets, investment platform operator

Е.А. Русскевич. УГОЛОВНО-ПРАВОВЫЕ РИСКИ В ДЕЯТЕЛЬНОСТИ, СВЯЗАННОЙ 

С АУТСОРСИНГОМ IT-ИНФРАСТРУКТУРЫ ПРЕДПРИЯТИЯ

Автором проведен анализ уголовно-правовых рисков в деятельности, связанной с аутсорсин-

гом информационно-коммуникационной инфраструктуры хозяйствующего субъекта. Про-

комментирована новелла российского уголовного законодательства – статья 2742 УК РФ. 

Представлена классификация уголовно-правовых рисков аутсорсинга IT-инфраструктуры 

хозяйствующего субъекта. Даны рекомендации по применению отдельных положений УК РФ. 

CRIMINAL AND LEGAL RISKS IN ACTIVITIES RELATED TO OUTSOURCING 

OF THE IT INFRASTRUCTURE OF AN ENTERPRISE

Evgeny A. Russkevich, professor of the department of criminal law of the Moscow state law univer-

sity named after O.E. Kutafina, associate professor, doctor of law (Moscow)

The author analyzed the criminal law risks in activities related to the outsourcing of the information 

and communication infrastructure of an economic entity. The novelty of the Russian criminal legisla-
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tion – Article 2742 of the Criminal Code of the Russian Federation is commented. The classification 

of criminal-legal risks of outsourcing IT-infrastructure of an economic entity is presented. Recom-

mendations are given on the application of certain provisions of the Criminal Code of the Russian 

Federation.

Ключевые слова: аутсорсинг информационно-коммуникационной инфраструктуры, класси-

фикация уголовно-правовых рисков аутсорсинга IT-инфраструктуры, ответственность аут-

сорсеров; outsourcing of information and communication infrastructure, classification of criminal 

and legal risks of outsourcing of IT-infrastructure, responsibility of outsourcers

В.М. Кукушкин. РАЗМЕЩЕНИЕ БЮДЖЕТНЫХ СРЕДСТВ НА БАНКОВСКИХ 

ДЕПОЗИТАХ: НЕКОТОРЫЕ ПРОБЛЕМЫ РЕГУЛИРОВАНИЯ

Автор рассматривает вопросы правового регулирования запрета на размещение бюджет-

ных средств на банковских депозитах. Исходя из анализа соответствующих правовых норм 

приходит к выводу о том, что российское законодательство не в полной мере регулирует 

указанные отношения, позволяя произвольно толковать положения нормативных актов, 

что может приводить к ошибкам при решении вопроса о привлечении лиц к ответствен-

ности, к убыткам в предпринимательской деятельности и не обеспечивает надлежащую 

защиту публично-правовых интересов в этой сфере. Предлагает внести корректировки в 

нормативные документы и подчеркивает необходимость комплексного подхода к таким из-

менениям.

PLACEMENT OF BUDGET FUNDS ON BANK DEPOSITS: SOME REGULATION PROBLEMS

Vladimir M. Kukushkin, associate professor of the department of financial law of the Ural state law 

university, associate professor, Ph.D. in law (Yekаtеrinburg)

The author examines the issues of legal regulation of the ban on the placement of budgetary funds 

on bank deposits. Based on the analysis of the relevant legal norms, it comes to the conclusion 

that Russian legislation does not fully regulate these relations, allowing arbitrary interpretation of 

the provisions of regulatory acts, which can lead to errors in resolving the issue of holding persons 

liable, causing losses in business activities and does not provide adequate protection of public law 

interests in this area. Proposes to make adjustments to regulatory documents and emphasizes the 

need for an integrated approach to such changes.

Ключевые слова: запрет на размещение бюджетных средств на банковских депозитах, воз-

врат бюджетного кредита, ответственность за незаконное размещение бюджетных средств 

на банковском депозите, обособленное банковское сопровождение бюджетных средств; pro-

hibition on placing budget funds on bank deposits, return of a budget loan, liability for illegal place-

ment of budget funds on a bank deposit, separate banking support for budget funds

Л.В. Кухаренко. ТРАНСФОРМАЦИЯ ПОЛНОМОЧИЙ ОРГАНОВ МЕСТНОГО 

САМОУПРАВЛЕНИЯ В ОБЛАСТИ ГРАДОСТРОИТЕЛЬНОЙ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ В СВЯЗИ 

С ПРИНЯТИЕМ ЗАКОНА № 494-ФЗ

В статье рассматриваются полномочия муниципальных образований в области градострои-

тельной деятельности через призму правового регулирования комплексного развития тер-

риторий. Анализируется эволюция подходов к регулированию указанных полномочий. Автор 

делает вывод об усилении роли муниципальных образований в решении градостроительных 

вопросов в контексте Федерального закона № 494-ФЗ. Подчеркивает, что не исключена воз-

можность перераспределения ряда полномочий на уровень субъектов Российской Федера-

ции.

URBAN PLANNING POWERS OF LOCAL AUTHORITIES IN THE CONTEXT OF LEGAL 

REGULATI   ON OF COMPLEX DEVELOPMENT OF TERRITORIES

Lubov V. Kukharenko, counselor for work with unitary enterprises at Moscow construction depart-

ment, postgraduate student, Department of environmental and land law, faculty of law, Moscow 
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state university (Moscow) 

The article examines the powers of municipalities in the field of urban planning through the prism 

of legal regulation of the integrated development of territories. The evolution of approaches to the 

regulation of these powers is analyzed. The author concludes that the role of municipalities in solving 

urban planning issues is strengthening in the context of Federal Law No. 494-FZ. Emphasizes that 

the possibility of redistributing a number of powers to the level of constituent entities of the Russian 

Federation is not ruled out.

Ключевые слова: правовое регулирование комплексного развития территорий, полномочия 

муниципальных образований в области градостроительства, преобразование застроенных 

территорий; legal regulation of the integrated development of territories, the powers of municipali-

ties in the field of urban planning, the transformation of built-up areas

Н.М. Заславская. КАЧЕСТВО ОКРУЖАЮЩЕЙ СРЕДЫ КАК КРИТЕРИЙ ОЦЕНКИ 

ЭФФЕКТИВНОСТИ ГОСУДАРСТВЕННОГО ЭКОЛОГИЧЕСКОГО УПРАВЛЕНИЯ 

В ЦИФРОВОМ ОБЩЕСТВЕ

Автор рассматривает категорию «качество окружающей среды». Анализирует зарубежный 

опыт определения интегрированного индекса качества окружающей среды. Делается вы-

вод о том, что в соответствии с российским законодательством указанный термин является 

легальным, однако отсутствует его определение, нормативно не закреплены экологические, 

экономические и социально-культурные показатели, учитывающие состояние окружающей 

среды как единой экологической системы. Предлагает рассматривать указанную категорию 

как критерий оценки эффективности государственного экологического управления в цифро-

вом обществе. 

ENVIRONMENTAL QUALITY AS A CRITERION FOR EVALUATING THE EFFECTIVENESS 

OF STATE ENVIRONMENTAL GOVERNMENT IN A DIGITAL SOCIETY

Nadezhda M. Zaslavskaya, associate professor of the department of environmental and land law, 

Faculty of law, Lomonosov Moscow state university Ph. D. (law) (Moscow)

 The author considers the category of «environmental quality». Analyzes foreign experience in deter-

mining the integrated environmental quality index. It is concluded that, in accordance with Russian 

legislation, this term is legal, but there is no definition of it, environmental, economic and socio-

cultural indicators that take into account the state of the environment as a single ecological system 

are not legally fixed. Proposes to consider this category as a criterion for evaluating the effectiveness 

of state environmental management in a digital society.

Ключевые слова: эффективность государственного экологического управления, оценка ка-

чества окружающей среды, здоровая окружающая среда, благоприятная окружающая среда, 

субъективное право на окружающую среду, индекс качества окружающей среды; effective-

ness of state environmental management, environmental quality assessment, healthy environment, 

favorable environment, subjective right to the environment, environmental quality index
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